
Van: Joost Wiezer [mailto:jwiezer.weert@gmail.com] 
Verzonden: maandag 11 mei 2020 10:21
Aan: Griffie
Onderwerp: Vragen t.b.v. Corona informatieavond 27 mei

Goedemorgen, 

De VVD heeft de volgende vragen ;
1. Heeft het college al zicht op de verminderde opbrengsten van parkeerbelasting, 
toeristenbelasting, verleende huurkortingen etc. ?
2. Welke acties onderneemt het college nu al om de uitgaven i.v.m. de verwachte verminderde 
opbrengsten in lijn met elkaar te brengen ?
3. N.a.v. de versoepelingen van de maatregelen ontstaan veel ‘grijze’ gebieden, welke 
instructies krijgen handhavers over het wel of niet strikt handhaven ?
Naar mate meer versoepelingen doorgevoerd worden komen er steeds meer grijze gebieden en 
zal handhaven steeds moeilijker worden.
Wordt dan juist coulant omgesprongen en alleen gewaarschuwd ? 
4. De communicatie naar de inwoners over Corona, heeft veelal plaatsgevonden via 
WeertdeGekste. Uit onderzoek blijkt dat media kanaal ook het meeste bereik op te leveren. 
Dhr. Gabriëls was steeds in filmpjes en updates te zien op WeertdeGekste. Waarom 
subsidieert de gemeente andere kanalen die nagenoeg geen enkel nieuws brachten wel en 
WeertdeGekste niet ?

Uw antwoorden zien wij met belangstelling tegemoet,
Joost Wiezer
Raadslid Weerter VVD
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